

Sous-location Session d'Hiver | Winter Semester Sublet



Appartement 3 1/2 meublé, lumineux et tranquille, avec plafonds hauts et balcon, situé dans le quartier Milton-Park (très proche de McGill et UQAM) disponible de janvier à juillet. Le loyer incluant électricité, chauffage, gaz, laveuse et sècheuse (dans le sous-sol) et internet est 700\$ par mois. Bien situé pour faire les déplacements à pied, bien servi par les transports en commun, plusieurs épiceries à côté et à deux pas du quartier des spectacles.



3 1/2 luminous, quiet and fully-furnished apartment with high ceilings and balcony situated in the Milton-Park neighbourhood (very close to McGill & UQAM) available from January to July. Rent including electricity, heating, gas, washer and dryer (in the basement) and internet is 700\$ a month. It is well situated for travelling by foot, well served by public transit, has lots of groceries & stores close by and is right next to the Quartier des Spectacles.



Contactez | Contact

Emily 438-934-8719 emilycecile@gmail.com